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Protokoll GOFs Ungdomsledarkonferens 2018-11-18 
 
Plats: Sävedalens AIKs klubbstuga, Åstebo, 09:00-15:00 
Närvarande klubbar: 
Martin Petterson (SAIK)  Jan Hindér (Utby IK)  Cathrine Davidson (GMOK) 
Thomas Gustafsson (GMOK) Cecilia Groth (Kungälvs OK) Pia Johansson (OK Landehof) 
Peter Augustsson (GSK)  Martin Larsson (IFK)  Ellinor Johansson (OK Alehof) 
Mari Kraft (IK Uven)  Lena Kollén (IF Marin Väst) Malin Alfredsson (Lerums SOK) 
Nina Kastrup (FK Herkules) Anders Lamm (Frölunda OL) Tomas Jansson (Mölndal Outdoor IF) 
Eive Jerkstrand (Tolereds AIK) Filip Leman (GSK/Ungdomsgruppen) 
  

1. Mötesordförande Martin Petterson öppnade mötet 
2. Dagordningen godkändes. OK 
3. Val av justeringsman: Cathrine Davidson (GMOK) 
4. Föregående mötesprotokoll: Godkändes  
5. Närnatt cup 2018: 

- NNCup innan höstlovet v.44. Byt namn till UngdomsNatt Etapp 1, 2…5 etc. Förslag att lägga 2 etapper 
om möjligt innan höstlovet och helst klart innan O-event. Inte samma vecka som Dala Dubbeln. BESLUT! 

- Arrangerande klubbar måste kommunicera med Katrinelundsgymnasiet så att det inte krockar med 
deras informationskväll. 
- Start varje minut är ok, för att hålla nere startdjupet i de större klasserna. 
- Skippa diplomen. Det har blivit väldigt många diplom över från tidigare år. 

6. Ungdomsserien 2018: 
- Den individuella sammanräkningen tas bort och vi fortsätter med enbart klubbresultat. 
- Saknar U-klasser på natten. Beslut om att införa. 
- Poängberäkningen fortsätter med samma upplägg som 2018 några år till. Får utvärderas på kommande 
ungdomsledarkonferenser. BESLUT. 
- Motion till TK: Stafett-DM även för HD10. Alla lag premieras, alla lag upp på prispallen utan inbördes 
rangordning. Klassen skall ej ha DM-status. 

7. Ungdomsgruppen 2018:  
- Unionsmatchen: 
 Gick i år i Norge med mycket varmt väder. Gick bra för GOFs lag. Placering 2, slog VOF. 
 Typisk norsk frukost med bara mackor och juice. UG kommer troligen i framtiden försöka få med
 sig lite kraftigare mat. Alla klasser väldigt jämna. Bra stämning. 
- Bagheera stafetten: 
  Nya regler gör att det är möjligt med en friare sammansättning av lagen. Man kan tänka sig rena
 klubblag, kombinationslag och distriktslag, som tidigare. Vad vill GOF som distrikt göra? 
 Förslag: Nästkommande ungdomsledarkonferensen tar ett inriktningsbeslut. 
- Götalandsmästerskapen: 
 82 anmälda löpare + 7 ledare. Bra stämning bland deltagarna. 1:a resan för många. 
 GM-Stafetten: många lag ej godkända. Mycket täta gafflingar. Svårt få rätt karta, arrangören var
 lite passiv och hjälpte inte. Speaker upplevdes som något partisk 

- USM Luleå: 
 För svårt? En del ungdomar upplevde banorna som lite för svåra men roliga. SM Skall vara
 utslagsgivande. Kan det vara så att det var ovanan vid terrängtypen som gjorde att banorna
 upplevdes som svåra? 
- Daladubbeln: 
 Många deltagare. Blir vi fler än 100 deltagare kommer det krävas flera bussar. UG deltog på
 Lugnetsprinten men alla tycket inte den var rolig. Inte helt lyckt upplägg med kartbyte/varvning +
 microbanan på slutet. Blev mycket hänglöpning. Gångavstånd från boendet till arenan upplevdes
 som något positivt. Dålig respekt bland deltagande ungdomar för ledarnas uppmaningar vi
 samlingar och genomgångar. Klubbarnas ungdomsledare bör lyfta frågan i respektive förening.
 För stort åldersspann i år. Från 10-12 => 16. Vi rekommenderar ungdomsgruppen att enbart
 arrangera resan för 13-16 åringar. 10-12 får åka i egen/annan regi. 
- U25-gruppen: 
 Ungdomsgruppen behöver pusha och informera om U25-gruppen. U25 gruppens verksamhet
 behöver även lyftas i distriktets klubbar. Martin P. tar upp frågan på GOFs styrelsemöte. 
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- GOF-avslutningen utser årets ungdom bland 15-16. Ligger ett testamente bakom. 
- Juniorer efter 16 får fortsätta följa med på GM. Ses inte som ett stort problem att det skulle bli för 
många deltagare, de bästa fokuserar på SM i stället. 

8. Ekonomi 2018: 
- Flera projekt dyrare än budgeterat. T.ex. USM – Luleå, dyrare pga extra hotellövernattning. 
- Ungdomsgruppen behöver kolla upp var man kan söka bidrag ifrån. SISU? 

- Miljöpris från 10-Mila: Kotten in i budgeten. 15 000 kr. 
9. Ungdomsgruppen 2019:  

- Nya Ledare: Per Baier TAIK, Stefan Kinell IFK, Anders Lamm FOL & Erik Aderstedt Kungälvs OK 

- Unionsmatchen: Åmål 24-26/5. Alla 10 som åker med får springa. Inga kommer vara reserver. 
- USM-läger: 7-9/6, Oskarshamn.  
- Götalansmästersapen: Borås. Ungdomsgruppen räknar med stort intresse, kanske fler än 100 deltagare 
från distriktet. Krockar dock med VM i Norge. 
- USM: Hotell bokat. 
- DalaDubbeln: 19-20/10. 
- 26/1 första träningen för ungdomsgruppen. 
- 16/3 Träning/samling vid Landehofstugan. 

10. Vårserien 2019: 
- Beslutade datum: Tis. 7/5, Lör. 11/5, Tis. 21/5, Tors. 30/5 & Tors. 6/6, med reserv 3 eller 4 maj. 
- Arrangörer 2019: SAIK (sammankallande), GMOK, IK Uven, Ok Alehof & OK Landehof. 
- Dispensen: Inte helt klart vad som gäller. GOF-styrelsen måste komma med ett uttalande/direktiv. 1/3 
springer i skogen. Resten springer på stigar. Motivation: Kända och välbesökta motionsområden. 
GOF styrelsen har tagit till sig frågan och skall stämma av med SOFT etc. 
- Försök sätta kommande program för Vårserien samtidigt som övriga tävlingar för 2020. Svårt dock för 
oss att ta hänsyn till angränsade distrikt. Frågan skickas vidare till TK  
- Sprint-DM: FK Herkules Tis. 4/6  

11. Sommarläger 2019: 
- IFK Gbg (+Lerum 2020). Martin Larsson sammankallande. Skogshjortarnas stuga i Alingsås är bokad. Dyr 
stuga men bra. 
- Vid fler än 50/läger blir det svårt att hålla samman det. Planerade lägerdagar, Tors-Lör. + Sön-Tis. 
- Veckan innan midsommar. Olika tider för skolavslutningen i olika kommuner och skolor. 
- Skall försöka få till en bra mix av pojkar/flickor mellan de olika lägren. 

12. Ungdomskommittén 2019: 
- OK Landehof + Sjövalla FK tillkommande klubbar 2019. Överlämning sker i februari. 

13. Arrangemangsschemat: 
- Distriktet ansvarar för: Unionsmatchen 2021 + Götalandsmästerskapen 2020. Frågan behöver tas till TK 
och planeras in i övriga arrangörschemat. 
- Olympic Day, 3-5/5. Kontakta Martin P. SAIK vid intresse. 

14. Ungdomstränarutbildning: 
- 20 intresserade till BTU. Fler skulle behövas. Kolla med klubbarnas hemmaorganisationer. 
- Finns behov av UTU? Mycket annat kring träning lärs ut. Mat, skador, gruppgemenskap etc. 
- Vad ingår i BTU/UTU? Sök på SOFT. Båda jättebra. Man får bra träningsförslag. 

15. Övriga frågor: 
- Tävlingsregler: Inte tillåtet med hund vid skuggning. Informera nybörjare/föräldrar om gällande 
tävlingsregler t.ex. kravet på heltäckande klädsel? 
- Önskemål om något färre vuxna på ungdomsträningarna: Tag bättre betalt för de som kommer. 

16. Hur kan vi stödja skolorna i deras arbete? 
- Styrgruppen sammanställer och återkommer. 

17. Vision 2020, workshop: 
- Styrgruppen sammanställer grupparbetet under december. 

 
 
 
Sekreterare: Jan Hindér     Justerare: Cathrine Davidson 
 
 
 
Mötesordförande: Martin Petterson 


